

NOTIS MAKLUMAN

1. Untuk Tender **JPS/N/PK/TB/7/2021** bagi **RANCANGAN TEBATAN BANJIR SG. BIDOR DI CHANGKAT JONG, DAERAH HILIR PERAK, PERAK DARUL RIDZUAN** pembelian perlulah menggunakan Wang Pos.

Syarat Pendaftaran	Seperti yang dinyatakan di dalam Kenyataan Tender
Pengesahan pendaftaran & penghantaran dokumen atas talian menggunakan <i>Google Form</i> (Sila Rujuk Senarai Dokumen di Lampiran A)	*Pendaftaran boleh dibuat dengan mengisi 'GOOGLE FORM' di pautan https://forms.gle/y65cibdi2cXkwjrH6 bermula dari 20 Oktober 2021 hingga 07 November 2021 (11.59malam). Sila Rujuk Laman Sesawang JPS Negeri Perak
Taklimat Tender secara atas talian	09 November 2021 (Selasa), 10.00 pagi
Tarikh tutup penerimaan Surat Iringan (Lampiran A) dan Wang Pos Secara Fizikal dan Pos. (Sila Rujuk Senarai Dokumen di Lampiran A)	18 November 2021 (Khamis)
Alamat pos :- *Sila nyatakan nombor Tender di bucu kiri sebelah atas sampul surat	Bahagian Kewangan, Jabatan Pengairan & Saliran Negeri Perak Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan, Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan. (Melalui serahan tangan/pos berdaftar/kurier)
Surat Iringan	Seperti di Lampiran A
Pegawai untuk Dihubungi	En. 'Izzat (013-5925848) (sebarang pertanyaan mengenai tender) Pn. Zam (012-5783855) (sebarang pertanyaan mengenai skop kerja)

2. Proses edaran dokumen tender kepada syarikat adalah melalui **e-mel rasmi kontraktor** dan akan diproses bermula **22 November 2021 (Isnin)**

3. Tarikh tutup penerimaan dokumen Tender dalam bentuk "*hardcopy*" yang lengkap oleh Bahagian Pengurusan Kontrak Dan Ukur Bahan adalah pada **15 Disember 2021 (Rabu)**. Dokumen boleh dihantar melalui serahan tangan/pos berdaftar/kurier. Adalah menjadi tanggungjawab petender untuk memastikan dokumen tender sampai pada tarikh dan masa ditetapkan. Sebarang kelewatan penerimaan Dokumen Tender Lengkap pada tarikh tutup tender tidak akan dilayan.

<p>Alamat pos :-</p> <p>*Sila nyatakan nombor Tender di bucu kiri sebelah atas sampul surat</p>	<p>Bahagian Ukur Bahan & Pengurusan Kontrak, Jabatan Pengairan & Saliran Negeri Perak Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan, Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab, 30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan. (Melalui serahan tangan/pos berdaftar/kurier)</p>
---	---

SURAT IRINGAN

Bahagian Kewangan,
Jabatan Pengairan dan Saliran Negeri Perak,
Tingkat 4, Bangunan Seri Perak Darul Ridzuan,
Jalan Panglima Bukit Gantang Wahab,
30000 Ipoh, Perak Darul Ridzuan.

Tuan,

**TAJUK : RANCANGAN TEBATAN BANJIR SG. BIDOR DI CHANGKAT JONG,
DAERAH HILIR PERAK, PERAK DARUL RIDZUAN**
NO TENDER : JPS/N/PK/TB/7/2021

Bersama-sama ini dikemukakan **SALINAN** dokumen-dokumen berikut seperti di bawah :-

BIL	PERKARA	SEMAKAN (SILA TANDA <input checked="" type="checkbox"/> PADA SENARAI BERIKUT)	
		KONTRAKTOR	JPS PERAK
1	Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)		
2	Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)		
3	Sijil Taraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Bahagian Pembangunan Usahawan		
4	Sijil Pendaftaran PUKONSA (jika berkenaan)		
5	UPKJ (jika berkenaan)		
6	Wang Pos		

LAMPIRAN A

2. Sehubungan itu, disertakan maklumat syarikat bagi tujuan penghantaran Borang Dokumen Tender seperti berikut :-

NAMA SYARIKAT :

E-MEL RASMI :

NO.TELEFON :

Sekian, terima kasih.

.....
Tandatangan

Nama Penuh :

Nombor K.P :

Cop Syarikat :